
1 
 

Caterpillar: Confidential Green 

Zápis z jednání Krajské odborné rady represe konaného dne 25. ledna 2024 

v Zasedací místnosti Ohradní 26, Praha 4 – Michle 

 
Přítomni za KORR: 

Vedoucí rady – p. Milan Růžička 

Benešov – p. Petr Štěpánek 

Kolín-sport – p. Petr Miksa 

Kutná Hora – p. Fiala, p. Mátl 

Mělník – p. Pavel Gerberg 

Mladá Boleslav – p. Červinka, p.Rys 

Praha-západ – pí. Denisa Neuberová 

Příbram – p. Martin Spilka 

 

Omluveni zástupci okresů: Beroun, Kladno, Kolín-represe, Nymburk, Praha-východ, 

Rakovník 

Dále přítomni: 

Starosta KSH – p. Oldřich Lacina 

Vedoucí kanceláře KSH – pí. Zdenka Šindelářová 

Zapisovatelka – Petra Myslínová Cejpková 

 

1/ Zahájení – jednání bylo zahájeno v 17.06 hod. p. Růžičkou, který přivítal přítomné. 

 

2/ Zřízení Krajské odborné rady sportu – z důvodu dotačních titulů poskytovaných Národní 

sportovní agenturou je třeba, aby při krajských a okresních sdruženích pracovaly odborné rady 

sportu. Pan Růžička navrhl, aby byla k 1. 1. 2024 byla zřízena Krajská odborná rada sportu, již 

povede p. Martin Spilka, jenž je nyní členem Ústřední odborné rady sportu. Nová krajská rada 

sportu, resp. hasičských soutěží, by převzala do svých úkolů postupovou Krajskou soutěž 

v požárním sportu či soutěž O pohár starosty KSH, naopak v gesci stávající Krajské odborné 

rady represe by zůstalo např. TFA a vyprošťování. Členství v radách by se vzájemně prolínalo. 

Proti tomuto návrhu není ze strany přítomných žádných námitek a bude přednesen na jednání 

Krajského Výkonného výboru.  

 

Byl také vznesen dotaz, zda na okresech je zřízena rada sportu. V tuto chvíli funguje Okresní 

odborná rada sportu na okrese Kolín, na Mělníce je ve stávající OORR polovina členů 

zodpovědná za represi a druhá část za soutěže. V ostatních okresech rada sportu zatím zřízená 

není. 

 

3/ Krajská soutěž v požárním sportu – v tomto bodě uvedl přítomný starosta KSH, p. Oldřich 

Lacina, že probíhají jednání mezi HZS Středočeského kraje a Městem Mladá Boleslav ohledně 

pronájmu stadionu. Pořádání je třeba smluvně ošetřit, komplikace by navíc mohly nastat i proto, 

že v Mladé Boleslavi dochází ke změně primátora.  

 

Soutěž proběhne ve dnech 15. a 16. června 2024. Pan Růžička navrhuje, aby hlavní rozhodčí 

byl z OSH Mladá Boleslav a nadále aby platilo, že hlavní rozhodčí vzejde při této soutěži 

vždy z řad pořádajícího okresu a bude se jednat o držitele kvalifikace Rozhodčí 

instruktor. Proti tomuto návrhu není žádných námitek. Zástupcem hlavního rozhodčího bude 

příslušník HZS, pravděpodobně p. Jiří Fürst.  

 

Pan Růžička dále podal informaci, že dne 15. června 2024 se nezúčastní Krajské soutěže 

v požárním sportu, neboť jako člen Ústřední odborné rady represe se organizační podílí na 
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Setkání praporů v Telči – události, jež je oslavou 160. výročí založení prvního českého 

hasičského sboru. Pan Lacina doplnil, že i on nebude v Mladé Boleslavi, neboť jako člen 

Ústředního výkonného výboru pojede do Telče, pro účast v Mladé Boleslavi požádá o zástup 

některého ze svých náměstků.  

 

Pan Gerberg vyslovil obavu, že může nastat personální problém při zajištění krajského kola 

v požárním sportu, neboť setkání v Telči se mohou účastnit i další členové SH ČMS, kteří dělají 

běžně např. rozhodčí atd. Nevidí úplně nejlepší termín v červnu na toto setkání, kdy v krajích 

se konají krajská kola. Pan Růžička sdílí tuto obavu. Pan Spilka doplňuje, že minimum 

rozhodčích je 50, pokud má soutěž proběhnout na čtyři dráhy.  

 

Pan Lacina dále doplnil, že do Telče je přihlášeno přes 300 praporů, zúčastní se také hosté ze 

Slovenska či Polska, za KSH Středočeského kraje objednal vybavení pro vlajkonoše, jenž 

ponese krajský prapor. Dále informoval o medailích ke 160 letům českého hasičstva.  

 

4/ Krajská soutěž v TFA – informace podali zástupci Kutné Hory, neboť soutěž proběhne 

v Krchlebech na okrese KH v sobotu 22. června 2024. Úseky č. 1 až 3. se budou běhat 

standardním způsobem, úsek č. 4 se zřejmě poběží s definovanou zátěží. KORR požádala 

krajského starostu, zda by zajistil převoz překážek z Bílých Poličan do Krchleb. Do technické 

čety bude třeba 12 osob, rozhodčí zajistí KORR. Dle vyjádření pořadatelů strava pro závodníky 

bude poskytnuta občerstvovacími stánky přímo v místě konání akce, jako zázemí lze využít 

zastřešenou pergolu, popř. pártystany. Pan Růžička požádal zástupce KH o zjištění možnosti 

ubytování, kde by součástí byla i malá zasedací místnost pro jednání. Zde zástupci KH uvedli, 

že paní starostka Krchleb nabízí možnost pro organizační zaškolení v zasedací místnosti přímo 

na Obecním úřadě Krchleby, poté by se přítomní účastníci přesunuli do ubytovacích prostor. 

Proti tomuto návrhu není žádných námitek.  

 

Pan Růžička zpracuje nástřel propozic, které budou zaslány členům rady, prodiskutovány budou 

na jednání rady dne 1. března t. r. v Bílých Poličanech. 

 

Pan Gerberg požádal, aby na čtvrtém úseku nebylo přetáčení pneumatiky. Proběhla také debata, 

zda figurína pro ženy by měla mít 60 či 80 kg, p. Spilka navrhuje ponechat vyšší zátěž, neboť 

jde o nominační soutěž na MČR v disciplínách TFA (to proběhne v Brně na ČVUT ve dnech 

11. a 12. října 2024), tudíž by bylo vhodné, aby příprava byla za stejných podmínek.  

 

Dále se debatovalo o licenci pro nové rozhodčí v disciplínách TFA, jsou v tomto směru vedena 

jednání. Pan Růžička uvedl, že v případě licence Rozhodčí instruktor PS a Rozhodčí 

v disciplínách TFA by mělo dojít v budoucnosti ke změně, že tyto kvalifikace již nebude nutno 

obnovovat a zůstanou svému nositeli tzv. doživotně. Pan Spilka k tomuto uvedl, že ze strany 

SH ČMS je zájem, aby se kvalifikace Rozhodčí instruktor obnovovala. Dále p. Spilka 

informoval o Etickém kodexu požárního sportu, kdy Ústřední odborná rada hasičského sportu 

vypracovala směrnice týkající se účasti členů SH ČMS na soutěžích v zemí, na které se vztahují 

sankce vyplívající z nařízení vlády a národní sportovní agentury. Pro člena SH ČMS účast na 

soutěžích v zemích nerespektujících demokratické principy bude znamenat pozastavení 

soutěžní činnosti na 18 měsíců.  

 

5/ Soutěž O pohár starosty KSH – proběhne na okrese Beroun, v obci Olešná ležící na hranici 

s Plzeňským krajem. Bude se tradičně konat 28. září, přihlášky soutěžních družstev je třeba 

doručit do 23. září. Pan Růžička uvedl, že OSH Beroun nedisponuje příliš velkým počtem 
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rozhodčích, proto zřejmě požádají o pomoc z dalších okresů. Nominace je v gesci každého OSH 

– může jít o postupující z ligy, z pohárových soutěžích okresů atd.  

Pan Spilka uvedl, že se nebude moct zúčastnit, neboť termín se překrývá s MČR CTIF ve Dvoře 

Králové nad Labem.  

 

6/ Odbornost Hasič II – byla podána informace, že v neděli 4. února t. r. proběhnou zkoušky 

odbornosti Hasič II na okrese Mělník.  

 

Pan Růžička v tomto bodě požádal přítomné, zda by vytipovali ve svých okresech nositele 

odbornosti Hasič II a ti se přihlásili do Bílých Poličan na odbornost Hasič I. Seminář Hasič I. 

Proběhne v Bilých Poličanech 1. března t. r. (pátek), bude se zde také konat jednání KORR. 

V sobotu a v neděli proběhne seminář odborných rad represe.  

 

Dále pan Růžička vyzval přítomné, zda pokud má nějaký okres požadavek na odbornost Hasič 

II, není problém ho kontaktovat, bude ustanovena zkušební komise, posléze krajská kancelář 

vystaví certifikát a připraví odznak.  

 

7/ Krajská soutěž ve vyprošťování – proběhne dne 5. října t. r. v Rožmitále pod Třemšínem, 

velká organizační podpora je přislíbena od HZS Hořovice.  

Pan Lacina uvedl, že se zúčastnil valné hromady SDH Rožmitál pod Třemšínem, s akcí je 

počítáno, všichni se na její konání těší, projektu je nakloněn také pan starosta města.  

 

KORR se shoduje, že zcela jistě má smysl tato soutěž, neboť z ní vzejde nominované družstvo 

na MČR, které se pečlivě připravuje a své nominace si váží. Obrovský výkon na posledním 

MČR předvedlo družstvo JSDH z Rudné z našeho kraje (okres Praha-západ). 

8/ Aktualizace plánu práce – p. Růžička v tomto bodě zopakoval, že příští jednání rady 

proběhne 1. března 2024 v Bilých Poličanech v rámci celostátního semináře pro represi. Uvítal 

by, aby proběhlo výjezdní zasedání v Krchlebech v rámci pořádání Krajské soutěže 

v disciplínách TFA. Zde vyzval přítomné, aby se zúčastnili jako organizační tým soutěže 

v TFA, i když nedisponují kvalifikací rozhodčí pro tuto soutěž.  

 

Současně p. Růžička tlumočil prosbu z Královéhradeckého kraje, kteří vítají posily z řad 

rozhodčích pro svou soutěž TFA, jež se bude konat o týden později.  

 

9/ Informace z Ústřední odborné rady represe – podal p. Růžička. O celostátním semináři 

v Bilých Poličanech první březnový víkend již byla informace podána v předešlých bodech, 

rovněž tak o setkání praporů v Telči 15. června t. r. V roce 2026 je po Sjezdu naplánován 

Pyrocar, začátkem června 2025 proběhnou Hasičské slavnosti v Litoměřicích. Nejbližší akcí je 

oslava 160. výročí založení prvního českého hasičského sboru, a sice ve Velvarech dne 18. 

května t. r. V této souvislosti padl návrh na účast s krajským praporem na oslavě ve Velvarech 

– p. Růžička navrhuje tuto skutečnost probrat na setkání 1. března t. r.  

 

10/ Diskuze – v tomto bodě uvedli přítomní členové KORR různé podněty: 

 

Zástupci Mladé Boleslavi – neví v tuto chvíli, jak bude vypadat situace s ubytováním v rámci 

pořádání Krajské soutěže v požárním sportu, čekají nyní na vyjádření pana Hladíka z HZS. Pí. 

Šindelářová doplnila, že bude třeba ubytovat cca 80 lidí, což se zřejmě bude jevit jako problém, 

neboť veškeré dostupné ubytovací kapacity jsou nasmlouvané jinými subjekty.  
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P. Růžička – vznesl dotaz ohledně rozpočtu na krajské akce. Odpověděla pí. Šindelářová – na 

Krajskou soutěž v požárním sportu je návrh v rozpočtu 340 tisíc Kč, na TFA 45 tisíc Kč. 

Rozpočet bude projednáván na jednání VV KSH. 

 

Zástupci Kutné Hory – ještě neví, kolik bude akce stát (TFA v Krchlebech). 

 

P. Růžička – připomněl, že je třeba se sejít v Krchlebech 21. 6. 2024, je třeba rozměřit a připravit 

trať na soutěž v TFA. 

 

P. Lacina – vysvětil snížení dotačních prostředků ze Středočeského kraje, namísto původní 

alokace 4 miliónů dotace je nyní 2.400.000,- Kč, o dotaci na období 2024/2025 bude možno 

požádat až po začátku března. Zástupce KH potvrdil, že se dotační prostředky budou na 

Krajském úřadě Stř. kraje ještě projednávat. 

 

11/ Závěr – p. Růžička ukončil jednání v 18.21 hod., poděkoval všem za účast a popřál šťastnou 

cestu domů.  

 

 

Se zněním zápisu souhlasí: 

 

 

 

Milan Růžička, vedoucí KORR: ………………………………………………….. 

 

 

 

Vyhotovení zápisu: Petra Myslínová Cejpková 
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